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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

w sprawie brakującego przejścia dla pieszych na ul. Pokrzywno/Torowa. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy sygnalizując potrzebę utworzenia przejścia dla pieszych 

na ul. Pokrzywno/Torowa. Według informacji przekazanych przez mieszkańców od kilku lat 

zabiegają o utworzenie przejścia dla pieszych celem poprawy bezpieczeństwa przede 

wszystkim dzieci zmierzających na przystanek autobusowy.  

 W związku z tym, że mieszkańcy od lat podejmują starania w/w zakresie wnoszę o pilne 

zajęcie się sprawą i rozwiązanie problemu.  

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

  

Łukasz Kapustka 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 28 marca 2023 r. 



 
Strona 2 z 2 

 

 


